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Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e a lehetősége, eszköze a minisztériumnak az esetleg drasztikusan emelkedő
élelmiszerárak mérséklésére?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Gráf József Miniszter Úrhoz .
A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr!

K/3525 . számú írásbeli kérdésemben véleményem szerint egy, az egész társadalmat feszítő és

érintő problémával, az élelmiszerek árának esetleges emelkedésével kapcsolatban

érdeklődtem a Miniszter úrtól, sajnos egyik kérdésemre nem érkezett válasz . A jelenlegi

bizonytalan helyzetben a legtöbb családot foglalkoztatja az a kérdés, hogy számíthat-e

segítségre egy esetleges nagyobb léptékű áremelkedés nyomán .

Tisztelt Miniszter Úr!

Van-e a lehetősége, eszköze a minisztériumnak az esetleg drasztikusan emelkedő

élelmiszerárak mérséklésére?

Budapest, 2007 . szeptember 15 .
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